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2017 will mark the 30th anniversary of the Canada Day Challenge, an art, photography and creative writing contest. Participants could win an all-expenses paid ... 

















 Télécharger le PDF 






 441KB taille
 9 téléchargements
 388 vues






 commentaire





 Report
























Subject: ON_Canada Day Challenge contest - We are now accepting entries! : Défi de la fête du Canada Nous acceptons maintenant les soumissions!



Canada Day Challenge is now accepting entries from January 3 to March 31, 2017. Participate and Celebrate Your Future! Young Canadians are encouraged to get inspired and show us their vision of Canada’s next 150 years by submitting an entry in the following categories: Draw it! (drawing or painting), Snap it! (photography) or Write it! (creative writing). th



2017 will mark the 30 anniversary of the Canada Day Challenge, an art, photography and creative writing contest. Participants could win an all-expenses paid grand prize trip for two to Ottawa to th celebrate Canada Day and take part in activities for the 150 anniversary of Confederation. Young aspiring filmmakers can check out the Canada Day Video Challenge, part of Historica Canada’s Here’s My Canada contest. www.heresmycanada.ca



Homepage - Here's My Canada www.heresmycanada.ca Visit our Facebook Visit our Twitter Visit our Instagram. Browse Categories. All Videos; My List; Citylife & Countrylife; Culture & The Arts



Should you require more information, please email us at [email protected]. Like us on Facebook and follow us on Twitter and Instagram! @CndHeritage  #CanadaDayChallenge  @canadian.heritage Best of luck! The Canada Day Challenge Team



Le Défi de la fête du Canada accepte maintenant les soumissions du 3 janvier jusqu’au 31 mars, 2017. Participez et célébrez votre avenir! Les jeunes sont invités à participer au concours et à illustrer leur vision du Canada au cours des 150 prochaines années en soumettant une œuvre dans le cadre de trois volets : Dessine-le! (dessin ou tableau), Prends-le en photo! (photographie numérique), Écris-le! (création littéraire). e



L’année 2017 marquera le 30 anniversaire du Défi de la fête du Canada. Le défi est un concours d’arts, de photographie et de création littéraire. Les participants pourraient remporter le prix d’un voyage pour deux personnes à Ottawa, toutes dépenses payées, afin de célébrer la fête du Canada et de prendre e part aux célébrations soulignant le 150 anniversaire de la Confédération. Les jeunes cinéastes en herbe peuvent se renseigner sur le Défi de la vidéo de la fête du Canada dans le cadre du concours Voici mon Canada organisé par Historica Canada (http://www.voicimoncanada.ca/). Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez nous envoyer un courriel à l’adresse : [email protected]. Vous pouvez cliquer sur « J’aime » dans Facebook, et nous suivre sur Twitter et Instagram! @PatCndHeritage  #DéfidelaFêteduCanada  @patrimoine.canadien Bonne chance!



Défi de la fête du Canada | Canada Day Challenge Ministère du Patrimoine canadien | Department of Canadian Heritage Courriel | E-mail: [email protected] @CndHeritage | @Patrimoinecdn #CanadaDayChallenge|#DefidelafeteduCanada @canadian.heritage | @patrimoine.canadien Gouvernement du Canada | Government of Canada
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December 3rd is United Nations International Day of Persons with Disabilities ... The theme for 2017 is "Transformation towards sustainable and resilient society ...










 


[image: alt]





Xhtml2pdf HomePage 
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My full name is Emy Frost .I am from Montreal ,Canada .My father's name is. Brian and my mother's name is Susan .I have two brothers ; their names are Peter.
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